
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 04.03.2022  
Espen Joakim Henriksen fra Økonomiseksjonen informerte om saken.  
Verneombudene ved både Kavli og Fakultetsadministrasjonen har vært med i prosessen for å 
finne de beste løsningene, og det fremlagte forslaget synes å være alternativet som berører 
færrest ansatte og samtidig er bygningsmessig ganske enkel å gjennomføre. 
 
Innspill i møtet: 

 Det har generelt vært for lite informasjon om prosessen, og det er uklart om det er gitt 
tilstrekkelig informasjon og mulighet for medvirkning hos HR-seksjonen som synes å få 
størst ulempe ved tap av kontorplasser.  

o Svar fra arbeidsgiver: HR-seksjonen ble informert av seksjonsleder for ca. 14 
dager siden. Så langt er dette bare et forslag. Det har vært en løpende prosess der 
man først måtte se på om ombyggingen på Kavli kunne gjennomføres, så 
kartlegge konsekvenser, og deretter vurdere mulige løsninger, før det nå 
foreligger et konkret forslag. Men intet er igangsatt eller bestilt, så det er fortsatt 
mulig å komme med innspill.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 04.03.2022  
LOSAM tar saken til orientering. Det forutsettes at berørte ansatte involveres og gis anledning 
til medvirkning.  
 


